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Abstract (en)
The invention relates to a device for ultrasound treatment of disorders, particularly in dermatology and paronychia, consisting of an electronics
control part (5), with connected ultrasound transducer(s) (3), where a flat elastic water bag (1), placed on the patient or on which the patient lies, is
provided with ultrasound transducers (3) and serves to transmit the ultrasound to the water and, via the elastic bag (1), to the treatment site(s) lying
on the bag or on which the bag is placed. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Gerät zur Ultraschall-Behandlung bei Erkrankungen, insbesondere in der Dermatologie und Paronychie bestehend aus
einem Elektronikteil (5) zur Regelung mit angeschlossenen Ultraschallschwinger(n)(3), wobei ein elastischer, flacher Wassersack (1) bei über- oder
untergeordneter Auflage mit Ultraschallschwinger(n) (3) zur Übertragung des Ultraschalls an's Wasser und über den elastischen Sack (1) an die
unter- oder aufgelegte Behandlungsstelle(n) dient. <IMAGE>
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